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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE HOLOUBKOV 
KONANÉHO DNE 19.6.2023 

 

 

Přítomni:   Ing. Fišer, p. Kurdík, Mgr. Křejdlová, p. Vild, p. Bezstarosti, Mgr. Vodička, Ing. Tůma, 

                    Bc. Pelc 

Omluveni: p. Herink (dovolená), MUDr. Gutová, p. Vondrášek 

 

 

1) Zahájení, schválení programu jednání 

Zasedání zahájil starosta Ing. Fišer v 17:15 hod., který také řídil další průběh jednání. V úvodu 

přivítal všechny přítomné občany a uvedl, že dnešní jednání bylo svoláno na základě pozvánky, 

která byla v souladu se zákonem o obcích zveřejněna po dobu 7 dnů na úřední desce a také na 

elektronické úřední desce na internetu. Konstatoval, že je přítomno 8 z 11 členů zastupitelstva, 

omluvili se p. Herink, MUDr. Gutová a p. Vondrášek, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Zastupitelům připomenul jejich povinnost hlásit případný střet zájmů před projednáváním každého 

bodu jednání. Pořízením zápisu z dnešního jednání pověřil p. Zbuzkovou a upozornil, že z dnešního 

jednání je pořizován zvukový záznam jako podklad pro tvorbu zápisu. Poté přítomné seznámil 

s návrhem programu, který byl zveřejněný na pozvánkách. 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, schválení programu jednání 

2. Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení 

4. Náměty a podněty občanů 

5. Bezpečnostní situace v obci, činnost Městské policie Mýto  

6. Volba přísedící Okresního soudu v Rokycanech 

7. Investiční akce 

8. Závěrečný účet hospodaření a účetní závěrka obce za rok 2022 

9. Hospodaření obce za 1. čtvrtletí 2023 

10. Schválení seznamu žadatelů o obecní byty 

11. Majetkoprávní záležitosti 

12. Různé 

13. Interpelace členů zastupitelstva 

14. Usnesení a závěr 

 

Připomínky k programu nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 1.1:  ZO schvaluje program jednání. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

2) Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

Do návrhové komise byli navrženi: p. Kurdík, Ing. Tůma a Bc. Pelc. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 2.1: ZO schvaluje návrhovou komisi ve složení: p. Kurdík, Ing. Tůma, 

Bc. Pelc. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: p. Vild a p. Bezstarosti. 
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Usnesení č. 04/06/2023 – 2.2: ZO určuje ověřovateli zápisu p. Vilda a p. Bezstarosti. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

3) Kontrola usnesení 

Kontrolu usnesení provedl Ing. Fišer podle předloženého materiálu, který předem obdrželi všichni 

zastupitelé. Postupně prošel všechna usnesení přijatá na předchozích jednáních zastupitelstva a ke 

každému bodu doplnil výrok „Splněno“ nebo „Trvá“. Některým nesplněným bodům, které jsou 

dlouhodobějšího charakteru, byl přiřazen náhradní termín pro splnění. Celá kontrola usnesení bude 

zveřejněna na úřední desce a na internetových stránkách obce a je přílohou tohoto zápisu. Poté 

požádal předsedu kontrolního výboru Bc. Pelce o stanovisko výboru. Bc. Pelc konstatoval, že 

kontrola usnesení proběhla v pořádku, výbor nemá připomínek. 

Žádné připomínky ke kontrole usnesení nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování.  

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 3.1: ZO bere na vědomí kontrolu plnění přijatých usnesení ZO. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

4) Náměty a podněty občanů 

p. Nekvasilová – již před 3 lety slíbila paní pečovatelka obyvatelům DPS, že se v zahradě vybuduje 

pergola pro možnost posezení, dodnes tam však není. Ptá se, zda se s tímto ještě počítá. Dále 

navrhla přidat do zahrady ještě alespoň 2 lavičky. 

p. Kurdík – lavičky jsou již připravené, budou osazeny v nejbližší době, pergolu zatím neřešil 

vzhledem k jiným úkolům, podívá se na to. 

p. Bezstarosti – navrhl, aby se situace s lavičkami řešila v celé obci, někteří lidé mají problém dojít 

na delší vzdálenost. Mohl by to projednat stavební výbor. 

p. Nekvasilová – upozornila, že na některých místech opadává omítka na budově DPS a bylo by 

potřeba smést pavučiny. Občas také zateče do výtahové šachty. Dále požádala, zda by se něco 

nedalo udělat se stromy okolo budovy, protože přes ně nikam nevidí. 

p. Vild – většina stromů je na soukromém pozemku, stromy plní spoustu pozitivních funkcí a není 

proto třeba je ničit jen kvůli tomu, že přes ně není vidět. 

 

 

5) Bezpečnostní situace v obci, činnost Městské policie Mýto 

Ing. Fišer přivítal na zasedání velitele městské policie Bc. Aubrechta a požádal ho o úvodní slovo 

k tomuto bodu. Bc. Aubrecht informoval o činnosti MPM za uplynulé období, vypracoval k tomu 

písemnou zprávu, kterou mají zastupitelé k dispozici. Bezpečnostní situace v obci je stabilizovaná, 

MPM řeší každodenní problémy, které se vyskytnou, uvedl k tomu několik konkrétních případů. 

Poděkoval za příkladnou spolupráci jak vedení obce, tak ředitelce školy. Velkým opakovaným 

problémem je posedávání podnapilých lidí na autobusových zastávkách v centru obce v blízkosti 

prodejních stánků, z pohledu MPM je situace obtížně řešitelná, neboť pokuty zde nezabírají, 

přestupci je na místě neuhradí a následné vymáhání je vzhledem k jiným exekucím neúspěšné. Po 

odjezdu hlídky se na místo opět vrátí. Dále řeší opakované problémy s jedním občanem, jehož 

příčinou jsou problémové vztahy v rodině a psychiatrická diagnóza. Některé události již mají 

charakter trestného činu, proto to řeší i Policie ČR. Opětovně zmínil, že velkou pomocí v jejich 

práci je i kvalitní kamerový systém, který velmi využívá i Policie ČR. 

Diskuze: 

Ing. Fišer – dobrou bezpečnostní situaci v obci potvrzuje i zpráva od Policie ČR, kdy za rok 2022 

bylo v obci spácháno 6 trestných činů, vše ostatní byly pouze přestupky. I z jeho pohledu je nyní 

největším problémem posedávání různých lidí v centru obce, což obtěžuje občany. Když obec 

odkoupila blízké stánky do svého majetku, navrhoval z tohoto důvodu jejich redukci, ale 

zastupitelstvo většinově rozhodlo o jejich zachování ve stávajícím rozsahu. Jak jsme slyšeli, zásahy 
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MPM proti těmto občanům jsou neúčinné, proto podle něj je jediným řešením opětovné odstranění 

laviček z autobusových zastávek, alespoň na letní období. Dále na základě stížností od občanů 

požádal velitele MPM o opětovné zajištění měření rychlosti na hlavní silnici ze strany dopravní 

policie, které bylo v minulých letech utlumeno z důvodu uzavírek silnic při realizaci investičních 

akcí. 

Bc. Pelc – souhlasí s odstraněním laviček ze zastávek na letní období. 

Mgr. Křejdlová – upozornila na chování dětí na školním hřišti, děti se tam perou, zavání to až 

šikanou. 

Bc. Aubrecht – jsou tam kamery, není problém danou situaci dohledat a řešit. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 5.1: ZO bere na vědomí bezpečnostní situaci v obci a informace o činnosti 

Městské policie Mýto za uplynulé období. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

6) Volba přísedící Okresního soudu v Rokycanech 

Úvodní slovo přenesl Ing. Fišer. Přísedící Okresního soudu v Rokycanech se volí na 4leté funkční 

období, poslední volba proběhla 24.6.2019, kdy byla do funkce zvolena p. Hana Smejkalová. Tím 

pádem jí v červenci končí její volební období a předsedkyně Okresního soudu v Rokycanech 

Mgr. Hnátová obec požádala o novou volbu přísedící, přičemž sděluje, že má zájem, aby 

p. Smejkalová v této funkci pokračovala. Ta s pokračováním v této funkcí souhlasí a doložila 

aktuální čistý trestní rejstřík. Ing. Fišer proto navrhuje do funkce přísedící zvolit opětovně ji, volbu 

navrhuje provést aklamací. V současné době se znovu hovoří o možnosti zrušení přísedících, 

nicméně zatím k tomu nebylo přistoupeno. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k volbě přísedící veřejným hlasováním. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 6.1: ZO volí přísedící Okresního soudu v Rokycanech za obec Holoubkov 

p. Hanu Smejkalovou, Holoubkov č.p. 342. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

7) Investiční akce a dotace 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na výstavbu chodníku podél silnice III/2341 

V rámci Programu stabilizace a obnova venkova jsme žádali o maximální možnou dotaci ve výši 

500 tis. Kč, obdrželi jsme 400 tis. Kč. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 7.1: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 400.000,- Kč na výstavbu chodníku podél silnice III/2341. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na činnost obecní policie 

V rámci programu Plzeňského kraje na zajištění bezpečnosti v obcích bylo stejně jako v minulých 

letech požádáno o dotaci ve výši 630 tis. Kč na zajištění činnosti Městské policie Mýto v naší obci 

pro letošní rok na základě veřejnoprávní smlouvy s Městem Mýtem. Dotace nám byla schválena 

v plné výši. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 
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Usnesení č.  04/06/2023 – 7.2: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 630.000,- Kč na činnost obecní policie na základě veřejnoprávní smlouvy s obcí 

zřizující obecní policii. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na nákup vybavení pro JSDHO 

V rámci tohoto dotačního programu nám byl schválen příspěvek ve výši 50.775,- Kč, za který bude 

nakoupena nová zásahová obuv, plovoucí čerpadlo a motorová pila pro potřeby výjezdové jednotky. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č.  04/06/2023 – 7.3: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 50.775,- Kč na nákup vybavení pro JSDHO. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na demolici objektu bývalé sídlištní uhelné kotelny 

V rámci programu Plzeňského kraje na odstraňování havarijních stavů a řešení naléhavých potřeb 

obcí jsme žádali o dotaci na demolici objektu bývalé sídlištní uhelné kotelny naproti OÚ 

v souvislosti s ukončením CZT v novém sídlišti a zateplením sousedního bytového domu č.p. 4. 

Byla nám přiznána dotace ve výši 400.000,- Kč. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č.  04/06/2023 – 7.4: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 400.000,- Kč na demolici objektu bývalé sídlištní uhelné kotelny. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

Uzavření SOD na stavbu „Demolice objektu Holoubkov p.p.č. st. 489 

V souvislosti s ukončením CZT v novém sídlišti, kdy se obecní pracovní četa přesunula do bývalé 

„nové“ kotelny, a rozhodnutím SVJ vedlejšího bytového domu č.p. 4 o provedení zateplení této 

bytovky bylo navrženo „starou“ kotelnu naproti OÚ zbourat, neboť pro ni obec nemá další využití, 

a uvolněný pozemek využít pro rozšíření parkovacích stání, které v sídlišti velmi chybí. Demolice 

budovy již proběhla v květnu, realizovala ji společnost BIGGEST s.r.o., Plzeň s celkovými náklady 

ve výši 1.454.816,- Kč bez DPH. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č.  04/06/2023 – 7.5: ZO schvaluje uzavření SOD s firmou BIGGEST s.r.o., Plzeň na 

stavbu „Demolice objektu Holoubkov p.p.č. st. 489 v k.ú. Holoubkov“ v ceně 1.454.816,- Kč bez 

DPH. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

8) Závěrečný účet hospodaření a účetní závěrka obce za rok 2022 

Úvodní slovo přenesl Ing. Fišer. Zpracovaný návrh závěrečného účtu hospodaření obce za 

předchozí rok byl v souladu se zákonem po dobu minimálně 15 dnů před projednáním v ZO 

vyvěšen na úřední desce i elektronicky. Obec v roce 2022 hospodařila s celkovými příjmy ve výši 

30.669 tis. Kč a celkovými výdaji ve výši 34.542 tis. Kč, schodek tak činil 3.873 tis. Kč a byl plně 

pokryt přebytky hospodaření minulých let. Schodek byl způsoben především realizací velkých 

investičních akcí na 2. etapu rekonstrukce kanalizace Chejlavy a na dokončení rekonstrukce 

bytovky č.p. 96. Daňové příjmy rekordně vzrostly o 3,5 mil. Kč oproti roku 2021 (nejvíce DPH), 

vlivem vysoké inflace (15 %) se však oproti tomu navýšily i běžné výdaje. Dále Ing. Fišer 

vyjmenoval obdržené dotace a realizované investiční akce, proinvestováno bylo přes 17 mil. Kč. 
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Následně seznámil přítomné s dalšími součástmi závěrečného účtu, kterými je hospodářská činnost 

při správě obecního bytového fondu prováděná firmou INZULA Rokycany a správa nebytových 

prostor firmou TEBYT-BTZ Rokycany, hospodaření příspěvkové organizace Základní a mateřské 

školy, vyúčtování finančních vztahů k veřejným rozpočtům, hospodaření s majetkem obce a také 

zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce zpracovaná auditorskou společností K KREDIT. 

Obec nemá žádné dluhy a podíl pohledávek a závazků na rozpočtu je nízký. V rámci zjištěných 

ukazatelů je vykázána i zástava budovy DPS vůči MMR v rámci obdržené dotace na její 

rekonstrukci z r. 2002. Podmínky této zástavy byly letos v březnu naplněny, proto již byla z katastru 

nemovitostí vymazána. Společnost K KREDIT letos zpracovávala auditorskou zprávu naposled, 

neboť auditorka Ing. Hrnčířová vzhledem ke svého důchodovému věku utlumuje činnost. Od 

příštího roku tak byla uzavřena smlouva s auditorem Ing. Vičarem z Plzně. Součástí závěrečného 

účtu jsou i výkazy roční účetní závěrky – rozvaha, výkaz zisku a ztráty a příloha k účetní závěrce. 

Obec v roce 2022 docílila kladného výsledku hospodaření v hlavní činnosti i hospodářské činnosti, 

který se navrhuje převést do nerozděleného zisku minulých let. Poté Ing. Fišer požádal předsedu 

finančního výboru Ing. Tůmu o stanovisko výboru. 

Ing. Tůma – finanční výbor návrh závěrečného účtu i zprávu auditora projednal, nemá k němu 

připomínky a doporučuje ho ke schválení 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. Ing. Fišer navrhl, aby se 

o obou usneseních hlasovalo najednou jedním hlasováním. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 8.1: ZO schvaluje v souladu s § 17 odst. 7 písm. a) zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, 

souhlas s celoročním hospodařením obce za rok 2022 bez výhrad. 

Usnesení č.  04/06/2023 – 8.2: ZO schvaluje účetní závěrku obce k 31.12.2022 včetně převodu 

kladného výsledku hospodaření z hlavní činnosti ve výši 5.423.636,16 Kč, kladného výsledku 

hospodaření z hospodářské činnosti INZULA ve výši 330.424,67 Kč a kladného výsledku 

hospodaření z hospodářské činnosti TEBYT ve výši 142.593,84 Kč na účet 432 – Výsledek 

hospodaření předcházejících účetních období. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

9) Hospodaření obce za 1. čtvrtletí 2023 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Obec za první tři měsíce letošního roku hospodařila s příjmy ve 

výši 9.797 tis. Kč a výdaji 9.684 tis. Kč, takže přebytek činil 113 tis. Kč, na bankovních účtech 

měla obec k dispozici přes 25 mil. Kč. Prozatím nejsou v rozpočtu žádné investiční výdaje, byly 

realizovány některé provozní výdaje na celý rok (svoz tříděného odpadu, provozní příspěvek PO ZŠ 

a MŠ). Příjmy ze sdílených daní jsou zatím lehce pod plánovaným rozpočtem, škola obdržela 

průtokovou dotaci na tzv. šablony z nového operačního programu EU a REVOS doplatil dlužné 

nájemné za r. 2022, přičemž celá částka byla převedena do vodohospodářského fondu. Rozpis 

jednotlivých položek obdrželi zastupitelé písemně. Požádal předsedu finančního výboru Ing. Tůmu 

o stanovisko výboru. 

Ing. Tůma – finanční výbor hospodaření obce za období 1-3/2023 projednal a nemá k němu 

připomínky. U daňových příjmů je zatím mírný propad, nejvíc u DPPO a DPH. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 9.1: ZO bere na vědomí hospodaření obce za 1. čtvrtletí 2023. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

10) Schválení seznamu žadatelů o obecní byty 

Úvodní slovo za nepřítomnou předsedkyni sociálního výboru přednesl Ing. Fišer. Výbor dle 

pravidel schválených ZO obodoval všechny obnovené a nové žádosti o byt a na základě toho 
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sestavil seznam žadatelů o obecní byty a byty v DPS. 4 žadatelé svoji žádost neobnovili. V seznamu 

na obecní byty je nyní 8 žadatelů, v seznamu na byty v DPS je 12 žadatelů, rovněž je evidována 

jedna žádost o sociální byt. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 10.1: ZO schvaluje seznam žadatelů o obecní byty a o byty v DPS na 

období 2023/2024. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

11) Majetkoprávní záležitosti 

Uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti – Radynet s.r.o. 

Již v roce 2015 schválilo ZO záměr vybudování opticko-metalické datové sítě v obci ve spolupráci 

se společností AGONA systems s.r.o., Plzeň – provozovatel HOLNET. Zdrojovým bodem připojení 

je síť ČD Telematika z drážního domku vedle nádraží, HOLNET v průběhu let některé lokality 

zasíťoval formou přípolože k rozvodům elektrické energie či veřejného osvětlení. Nyní byly 

položené rozvody zakresleny a zpracována projektová dokumentace, která kromě legalizace již 

položeného vedení obsahuje i plán na další rozvedení optických vláken, většinou přípoloží 

k plánovaným akcím ČEZ, CETIN a obce. Po realizaci této akce budou demontovány stávající 

převěsy mezi bytovkami. Letos na jaře navíc optikou propojili naší obec se Svojkovicemi. V rámci 

souhlasu obce s uložením tohoto vedení do obecních pozemků je nutné uzavřít smlouvu o budoucí 

smlouvě o zřízení služebnosti, za kterou je navrhována jednorázová náhrada ve výši 100,- Kč za 

běžný metr vedení, stejně jako tomu bylo v případě obdobné smlouvy se společností CETIN 

uzavřené v loňském roce. Protože v nedávné době společnost HOLNET změnila majitele, je 

smlouva uzavírána se současným vlastníkem společností Radynet. ZO se dále dohodlo, že případné 

žádosti dalších provozovatelů o uložení optických sítí do obecních pozemků budou odmítány, 

neboť 2 sítě společností CETIN a Radynet považuje pro naši obec za dostatečné. 

Diskuze: 

Ing. Tůma – ve smlouvě je uvedeno, že výstavba sítě může trvat až 70 měsíců, což se mu zdá 

dlouhá doba. 

Ing. Fišer – je to maximální doba platnosti smlouvy, může to klidně tak dlouho trvat, neboť akce se 

nebude dělat najednou, ale po etapách, a bude se čekat na souběh s jinými akcemi. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 11.1: ZO schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 

služebnosti se společností Radynet s.r.o., Nezbavětice na uložení podzemního komunikačního 

vedení veřejné komunikační sítě (optické kabely) do obecních pozemků s výší náhrady ve výši 

100,-Kč/bm vedení. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

Směna pozemků se společností Holoubkovský rybník spol. s r.o. 

Po dokončení opravy hráze a odbahnění Holoubkovského rybníka v roce 2013 neproběhlo do 

dnešní doby majetkoprávní vypořádání pozemků dotčených stavbou na boční hrázi rybníka okolo 

bezpečnostního přelivu a spodní výpusti, neboť podmínky dotace neumožňovaly s pozemky 

žádným způsobem manipulovat. Na tento nesoulad upozornil v loňském roce i katastrální úřad, 

který prováděl revizi údajů katastru nemovitostí. K vypořádání by tak mělo dojít až nyní, kdy byl 

zpracován geometrický plán, na jehož základě budou některé obecní pozemky převedeny do 

vlastnictví společnosti Holoubkovský rybník, naopak některé jejich pozemky budou převedeny do 

vlastnictví obce. Protože se jedná o shodnou výměru 134 m2 na obou stranách, bude směna 

provedena bezúplatně. Záměr směny pozemků byl zveřejněn po dobu více než 15 dnů před 

projednáním v ZO na úřední desce i elektronicky, žádné připomínky k němu nebyly uplatněny. Před 
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uzavřením směnné smlouvy bude ještě nutné vypořádat věcná břemena, předkupní práva a práva 

stavby, kterými jsou některé ze směňovaných pozemků zatíženy. 

Diskuze: 

Mgr. Vodička – směna mu přijde logická, zarovnají se hranice pozemků podle skutečného stavu. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 11.2: ZO schvaluje směnu pozemků p.č. 99/8 – trvalý travní porost 

o výměře 1 m2, p.č. 357/10 – ostatní plocha/ostatní komunikace o výměře 11 m2, p.č. 369/6 – 

ostatní plocha/ostatní komunikace o výměře 121 m2 a p.č. 369/7 – ostatní plocha/ostatní 

komunikace o výměře 1 m2, všechny ve vlastnictví obce, za pozemky p.č. 6/6 – ostatní 

plocha/neplodná půda o výměře 80 m2, p.č. 6/7 – ostatní plocha/neplodná půda o výměře 45 m2 

a p.č. 58/15 – vodní plocha/rybník o výměře 9 m2, všechny ve vlastnictví společnosti Holoubkovský 

rybník, spol. s r.o., všechny pozemky vzniklé podle geometrického plánu č. 1209-22/2023 

vypracovaného Ing. Hanou Novákovou, to vše v obci a k.ú. Holoubkov s tím, že směna pozemků 

proběhne bezúplatně a náklady na převod uhradí společnost Holoubkovský rybník, spol. s r.o. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

12) Různé 

Poskytnutí peněžitého daru Svazu tělesně postižených v ČR z.s., MO Rokycany – město 

Této organizaci poskytujeme peněžitý dar každoročně, letos podali žádost déle, takže nebyla 

projednávána spolu s ostatními žádostmi na minulém jednání ZO. Ing. Fišer navrhuje příspěvek ve 

výši 3.000,- Kč. Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 12.1: ZO schvaluje poskytnutí peněžitého daru Svazu tělesně postižených 

v České republice z.s., místní organizace Rokycany – město ve výši 3.000,- Kč a uzavření darovací 

smlouvy. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

Poskytnutí peněžitého daru spolku Educante z.s., Kyjov 

Spolek Educante požádal obec o finanční příspěvek na nový komunitní projekt na podporu 

neformální péče, který se týká lidí pečující o své blízké v domácím prostředí. V rámci projektu 

zmapují situaci v této oblasti na Rokycansku a obci poskytnou relevantní výstupy. V loňském roce 

pobíralo příspěvek na péči v naší obci 68 lidí. Ing. Fišer navrhuje příspěvek ve výši 5.000,- Kč. 

Diskuze: 

Ing. Tůma – zarazilo ho, že mají sídlo až v Kyjově. 

Ing. Fišer – v Kyjově mají sídlo, ale pobočky mají po celé republice včetně Rokycan. 

Mgr. Křejdlová – obdobnou činnost poskytuje i Agentura domácí péče p. Kalouse. 

Ing. Fišer – ta poskytuje služby především lidem, kterým to napíše lékař v rámci zdravotního 

pojištění, zde se jedná o sociální službu hrazenou z příspěvků na péči. 

Mgr. Vodička – určitě je v zájmu všech, aby lidé zůstávali co nejdéle v domácím prostředí. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 04/06/2023 – 12.2: ZO schvaluje poskytnutí peněžitého daru spolku Educante z.s., 

Kyjov ve výši 5.000,- Kč a uzavření darovací smlouvy. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 0 

 

 

13) Interpelace členů zastupitelstva  

p. Bezstarosti – již na začátku jednání v rámci diskuze s občany navrhl osadit nové lavičky v obci, 

dále upozorňuje na stále chybějící zábradlí u cestičky u p. Čarnogurského, které bylo slíbeno již 
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vloni při rekonstrukci kanalizace. Poděkoval za opravu cesty ke hřbitovu. Opět se objevuje zápach 

u vyústění kanalizace do Hůrského potoka u Ostrůvku. 

Bc. Pelc – je tam porucha čerpadel v čerpací stanici, REVOS má v opravě i náhradní čerpadla. 

Navrhuje, aby stavební výbor prošel jednotlivé trasy v obci a vytipoval místa pro nové lavičky. 

Ing. Tůma – jeho dcera na kulturním výboru navrhovala vysázet stromy a osadit lavičky na plochu 

pod hasičské cvičiště směrem k rybníku. 

Bc. Pelc – upozornil na špatný stav chodníku od Růžku ke školce, především okolo kanalizačních 

vpustí. Stejná situace je na parkovišti u Plecháče a u návazného chodníku v parku. 

Ing. Fišer – chodník ke školce se bude dělat celý nový v rámci 2. etapy rekonstrukce hlavní silnice. 

Souhlasí nicméně, že by se mělo opravit parkoviště v centru obce a chodník v parku, sice se také 

plánuje revitalizace celého centra obce, ale k ní nedojde v nejbližších letech. 

Bc. Pelc – navrhuje udělat plošnou deratizaci potkanů, dále na betonové ploše pod bytovkou č.p. 4 – 

5 zřídit dětské dopravní hřiště, osadit do obce bankomat a zrušit nevyužívané pískoviště u bytovky 

č.p. 41-42. 

 

 

14) Usnesení a závěr 

Ing. Fišer požádal návrhovou komisi o stanovisko, zda bylo hlasováno o všech návrzích na 

usnesení. P. Kurdík potvrdil, že o všech bodech bylo hlasováno a všechna hlasování proběhla řádně. 

 

Na závěr Ing. Fišer poděkoval všem za účast, popřál pěkné prožití léta a zasedání ukončil 

ve 20:20 hod. 

 

 

 

 

 

 

 ……………………………………… ……………………………………… 

 Stanislav Kurdík  Ing. Lukáš Fišer 

 místostarosta starosta 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

p. Miroslav Vild: ……………………………………… 

 

 

p. Václav Bezstarosti: …………………………………… 

 

 

Zápis byl zpracován dne 29.6.2023. 

 

Zapsala: Ilona Zbuzková 


